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PROTOKÓŁ NR X/2021 

z X sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VI kadencji 

z dnia 29 października 2021 r. 

Rozpoczęcie: 9.00    Zakończenie: 10:25 

 

Obrady zdalnie – online. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady X sesji Rady Powiatu VI kadencji w 

2021 r. informując, iż sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 

r.  o samorządzie powiatowym (t. j. Dz.U. z 2020 r., poz. 920 ze zm.)  oraz art. 15zzx ust. 1 ustawy z 

dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych                    

(t. j. Dz. U. z 2020 r., poz. 374 ze zm.). Następnie na podstawie telekonferencji online stwierdził, że w 

sesji uczestniczy 14 radnych – 1 osoba dołączyła później  – Pani D. Chojna. (zał. do protokołu).  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. Jednocześnie zapytał o 

uwagi. 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski przedstawił wniosek Zarządu Powiatu, dotyczący  

wprowadzenia do porządku obrad dwóch autopoprawek do projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2021 r., 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2021-2040.  

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

autopoprawek w sprawie: 

 

- zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2021 r., 

Głosowanie: 14 za, 1 nie brała udziału w głosowaniu – Pani D. Chojna 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2021-2040  

Głosowanie: 14 za, 1 nie brała udziału w głosowaniu – Pani D. Chojna 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach. 

Głosowanie: 14 za, 1 nie brała udziału w głosowaniu – Pani D. Chojna 

Porządek został przyjęty.  

 



2 

 

2. Przyjęcie protokołu z sesji: IX z dnia 28.09.2021 r. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z zapisami Statutu, protokół 

został wyłożony do wglądu w biurze rady. Jednocześnie zapytał: 

Czy są uwagi do protokołu z sesji IX z dnia 28.09.2021 r.? 

Nie wniesiono.  

Protokół został przyjęty.  

 

3. Odczytanie przez Radnego interpelacji i zapytań składanych na piśmie podczas sesji. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z obecnych Radnych składa 

interpelacje.   

Brak 

4. Przedstawienie funkcjonowania służby zdrowia w Powiecie Nowodworskim. 

Pan Paweł Chodyniak, Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia w Nowym Dworze Gdańskim, 

przedstawił funkcjonowanie służby zdrowia w Powiecie Nowodworskim. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady zapytał czy prawdą jest, że na oddziały covidowe 

trafiają głównie osoby niezaszczepione? Jednocześnie zapytał, czy widoczna jest tendencja 

zróżnicowania pomiędzy ilością osób zaszczepionych, a niezaszczepionych? 

Pan Paweł Chodyniak, Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia w Nowym Dworze Gdańskim, 

wskazał, iż widać zróżnicowanie, ale nie tak wyraźne, jak było to podczas trzeciej fali. Jednocześnie 

dodał, iż podczas trzeciej fali w okresie od lutego do kwietnia br., wśród choćby personelu 

zaszczepionego Powiatowego Centrum Zdrowia nikt nie zachorował, być może dwie lub trzy osoby, 

natomiast podczas drugiej fali zachorowała połowa osób. Obecnie proporcje wyglądają następująco: 

20% - 30% pacjentów szpitala zakaźnego, to osoby zaszczepione dwiema dawkami, co wskazuje na 

to, iż odporność na COVID po szczepieniu dość szybko maleje, stąd też prośba, by rozważać 

zaszczepienie się trzecią dawką.      

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady zapytał czy w placówkach Powiatowego Centrum 

Zdrowia można zaszczepić się trzecią dawką? 

 Pan Paweł Chodyniak, Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia w Nowym Dworze Gdańskim, 

odpowiedział, iż w każdej już placówce można zaszczepić się trzecią dawką, tylko są warunki: do 

końca miesiąca października br. szczepienie trzecią dawką jest przeznaczone tylko dla osób, które 

ukończyły 50 lat i którym od drugiej szczepionki minęło przynajmniej sześć miesięcy, a już od 2 

listopada br. każda osoba, która przyjęła drugą dawkę minimum sześć miesięcy wcześniej, będzie 

mogła także zaszczepić się trzecią dawką.  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady zapytał  również o przyjmowanie petentów w formie 

teleporad, powołując się na wniosek Komisji Budżetowo – Samorządowej, w którym to komisja 
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wskazuje na powrót do przyjmowania petentów w trybie stacjonarnym, negatywnie oceniając 

teleporady. Prośba o ustosunkowanie się do powyższego. 

Pan Paweł Chodyniak, Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia w Nowym Dworze Gdańskim, 

zgadza się z tym, iż teleporady nie były pożądane. Dodatkowo wskazał, iż większość placówek będzie 

odchodziła od teleporad, chociażby dlatego, że NFZ stworzył preferencje dla tych 

świadczeniodawców, którzy będą mieli relatywnie mało teleporad. Natomiast obecnie czasy się 

zmieniają i jest trochę więcej osób, które muszą skorzystać ze świadczeń zdrowotnych, szczególnie 

mając objawy zakażenia i to nie tylko COVID. Jednocześnie wskazał, iż sytuacja znów zacznie się 

zmieniać i ograniczone będą wizyty w przychodni podstawowej opieki zdrowotnej tych osób, które 

wykazują objawy zainfekowania.          

 9.20 – dołączyła Pani D. Chojna 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady, zapytał o program profilaktyka 40+ w placówkach 

Powiatowego Centrum Zdrowia? 

Pan Paweł Chodyniak, Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia w Nowym Dworze Gdańskim, 

odpowiedział, iż Powiatowe Centrum Zdrowia podejmie działania, by wycofać się z programu, a  

obecnie udział w programie został zawieszony. Prezes wskazał, iż w programie są rygorystyczne 

wymogi, dotyczące przedstawienia sprawozdania z realizacji tegoż programu, m.in. wyniki badań 

muszą być przekazywane na platformę. Prezes Powiatowego Centrum Zdrowia dodał, iż placówka 

posiada warunki techniczne, jednak producent oprogramowania opracował system, którego koszt 

będzie znacznie wysoki. Jednocześnie wskazał, iż do NFZ przekazana została informacja, że dopóki 

wymogi w zakresie  raportowania wyników nie zmienią się, to Powiatowe Centrum Zdrowia nie będzie 

realizowało świadczeń, ze względu na straty finansowe.   

Informacja została przyjęta. 

5. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Nowodworskiego w 

roku szkolnym 2020/2021. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady, poinformował, iż na sesji obecni są przedstawiciele 

placówek oświatowych, w związku z czym poprosił o zadawanie ewentualnych pytań. 

Pan Henryk Ząbek, Radny, zapytał, czy w Zespole Szkół poprawiła się zdawalność egzaminów 

potwierdzających kwalifikacje w zawodzie oraz matur, w stosunku do roku poprzedniego? 

Pani Ewa Pichola,  p.o. dyrektor Zespołu Szkół w Nowym Dworze Gdańskim, odpowiedziała, że 

sesja letnia spowodowała wzrost zdawalności w zawodach techników informatyków, techników 

mechaników. Jednocześnie dodała, iż cały czas podejmowane są prace nad tym, by zdawalność była 

coraz lepsza. Natomiast jeśli chodzi o matury, to egzamin poprawkowy zdało ośmiu uczniów, czyli 

wzrosła również zdawalność maturalnych egzaminów w sesji poprawkowej.   

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady, zapytał dyrektora Liceum Ogólnokształcącego i 

dyrektora Zespołu Szkół czy duża jest konkurencja, by dostać się do szkół nowodworskich oraz czy 

jest zainteresowanie wśród młodzieży? 
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Pani Ewa Pichola,  p.o. dyrektor Zespołu Szkół w Nowym Dworze Gdańskim, odpowiedziała, że 

zainteresowanie uczniów jest, co widać po osobach, które przyjęto do szkoły w nowym roku szkolnym. 

Jednocześnie wskazała, iż podejmujemy wiele akcji dla młodzieży, by zachęcić do placówki, 

dodatkowo bardzo sprawnie działa samorząd uczniowski. Pani dyrektor wskazała również, iż młodzież 

pozytywnie wypowiada się na temat szkoły, a liczba uczniów w klasach wynosi około 30 osób, stąd 

widoczne jest zainteresowanie placówką. 

Pan Marian Kwoczek, dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Nowym Dworze Gdańskim, 

odpowiedział, iż widoczny jest pozytywny trend dotyczący zdawalności egzaminu maturalnego, 

wskazując na bardzo dobre wyniki z języka polskiego, natomiast matematyka i język angielski powyżej 

średniej wojewódzkiej. Jednocześnie dodał w zakresie przyjęcia nowych uczniów, iż utworzone 

zostały dwie klasy z maksymalną liczbą osób.  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady, zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zadać pytanie 

obecnym gościom? 

Pan Mirosław Molski, Radny, poinformował, jako Przewodniczący Komisji Budżetowo – 

Samorządowej o wniosku złożonym przez komisję, w zakresie uzupełnienia informacji oświatowej o 

tabelkę przedstawiającą  koszty ogólnie poniesione przez powiat, z której wynikać będzie, jaka jest 

subwencja państwa dla naszych placówek, a ile w rzeczywistości wydawanych jest środków 

finansowych na oświatę. Radny dodał, iż z uzupełnionej tabelki widać, jak duża jest różnica w 

kosztach utrzymania powiatowych placówek oświatowych. Jednocześnie wskazał, iż w roku 2020 

wydanych zostało - 15 mln 326 tys. zł, przy otrzymanej subwencji 11 mln 050 tys. zł. Radny jest 

zdania, iż Zarząd Powiatu winien głośno mówić o niewystarczającej subwencji oświatowej i kosztach 

jakie dokłada. 

 Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta przybliżyła informację, o którą uzupełniono dokument, w 

podziale na placówki oświatowe – Zespół Szkół, Liceum Ogólnokształcące, Specjalny Ośrodek 

Szkolno - Wychowawczy i Poradnię Psychologiczno – Pedagogiczną, wskazując ile ponad subwencję 

dołożył powiat w ubiegłym roku budżetowym. Na Liceum Ogólnokształcące, wysokość subwencji 

oświatowej w roku 2020 wyniosła 1.540.604,94 zł, a koszty utrzymania placówki to kwota   

2.467.375,08 zł, w związku z powyższym do subwencji dołożono około milion zł. Natomiast w Zespole 

Szkół przypadająca subwencja to kwota 4.043.730,98 zł, a o około 0,5 mln zł więcej to wydatki. 

Dodatkowo Pani Wicestarosta przedstawiła, iż w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym 

wysokość przypadającej subwencji w 2020 r. wyniosła 4.753.191,40 zł, a koszty utrzymania tej 

placówki, to kwota 7.325.931,33 zł, w związku z powyższym powiat dołożył około 2 mln 600 tys. zł. 

Natomiast dla Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej subwencja wyniosła 713.112,71 zł, a koszty 

ogólne poniesione na placówkę to 1.050.072,40 zł. Podsumowując Pani Wicestarosta wskazała, iż do 

czterech powiatowych placówek oświatowych, powiat dokłada kwotę ponad 4 mln zł. Dodatkowo 

wskazała, iż powiat otrzymuje również subwencje dla placówek niepublicznych - OREW. Łączna 

subwencja oświatowa dla publicznych i niepublicznych placówek oświatowych wynosi 12.596.223,00 

zł, natomiast łączna subwencja oświatowa dla powiatowych placówek publicznych to kwota 

11.138.294,00 zł, co w przeliczeniu na jednego ucznia wychodzi 13.700,00 zł. Przekazana dotacja na 

placówkę niepubliczną to kwota 1.457.928,00 zł. Ponadto Pani Wicestarosta poinformowała, iż ogólna 



5 

 

kwota poniesiona na oświatę i wychowanie, czyli koszt administracji, obsługi, utrzymania placówek i 

wynagrodzenia nauczycieli to kwota 18.828.228,31 zł, w związku z czym zadania oświatowe to bardzo 

istotny element budżetu powiatu. Pani Wicestarosta podkreśliła skalę dokładanych środków z budżetu 

powiatu do placówek oświatowych. 

Pan Zbigniew Bojkowski, Radny, zapytał z jakich środków powiat dokłada do oświaty? 

Pani Barbara Ogrodowska, Wicestarosta odpowiedziała, iż powiat wypracowuje dochody, natomiast 

część z nich pochodzi ze sprzedaży majątku. Pani Wicestarosta wskazała, iż powiat otrzymuje dotacje 

i subwencje oraz wypracowuje dochody. Dochody powiatu pochodzą z różnych dziedzin np. z zajęcia 

pasa drogowego, dzierżaw, opłat komunikacyjnych, jednak subwencja nie wystarcza na pokrycie 

zadań oświatowych w powiecie, stąd pokryta zostaje z uzyskanych dochodów.  

Pan Mirosław Molski, Radny zwrócił uwagę na trochę inny aspekt finansowania oświaty, wskazując 

na pomnożenie kwoty, którą dokładamy do oświaty, przez lata obecnej kadencji Rady, co wyniosłoby 

16 – 20 mln zł. Zatem stwierdzić można, że finansowanie oświaty odbywa się kosztem dróg i 

wszystkich innych wydatków, jakie spoczywają na powiecie. Radny podsumował, iż jest to 

niezrównoważone finansowanie oświaty. 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu, dodała, iż dokładanie do oświaty, to problem 

ogólnopolski i dotyka wszystkie samorządy. Subwencja nigdy nie wystarczała na utrzymanie jednostek 

oświatowych.      

Pan Andrzej Sobociński, Radny, wskazał, iż oświata to główny cel naszego samorządu 

powiatowego. Radnego dziwią pytania skąd dokładamy do oświaty, gdyż samorząd ma wypracowane 

dochody i nie jest to pierwszy rok, w którym dokładamy do oświaty, z roku na rok jest taka sama 

sytuacja. Radny jest zdania, iż 25%, które dokładamy do placówek oświatowych, to i tak mało, gdyż 

potrzeby są dużo większe, a powiatu nie stać na takie dofinansowanie. Dodatkowo wskazał, iż oświata 

prowadzona przez samorząd i tak jest bardzo dobrze finansowana pod względem infrastruktury. 

Powiat stara się cały czas, by warunki pracy nauczycieli, jak również nauczania uczniów były coraz 

lepsze. Radny podsumował, że oprócz tego, że powiat dokłada do placówek oświatowych, to stara się 

zapewnić coraz to lepsze warunki pracy i nauki.  

Pan Tomasz Szczepański, Radny dodał, iż być może w roku przyszłym nastąpi duża zmiana w 

finansowaniu i przepływie strumienia finansów subwencji. Samorządy finansować będą wyłącznie 

utrzymanie pracowników administracyjnych oraz szkoły, natomiast kadra nauczycielska i 

pedagogiczna, będzie finansowana w całości z budżetu państwa, za pośrednictwem prawdopodobnie 

kuratoriów oświaty. Radny jest zdania, iż relatywnie w porównaniu z innymi samorządami Powiat 

Nowodworski mało dokłada do oświaty, ale patrząc na skromny budżet i możliwości dochodów 

majątkowych i własnych powiatu,  jest to bardzo dużo. 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, podsumował, iż Powiat Nowodworski dokłada dużo do 

oświaty, biorąc pod uwagę wielkość budżetu. Starosta dodał, iż czynione są starania, by 

racjonalizować wydatki na najbardziej potrzebne cele, a mając w starostwie Wydział Obsługi 

Jednostek, posiadana jest wiedza  w jaki sposób środki są wydatkowane. W opinii Starosty wyniki tych 
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prac są widoczne, jednak nie jest to proces jednoroczny i wymaga nie tylko zaangażowania organu 

prowadzącego, ale również nauczycieli i dyrektorów szkół.  

Pani Dorota Chojna, Radna dodała, iż dokładanie do oświaty jest inwestycją.  

Informacja została przyjęta.  

6. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1  zmiany budżetu Powiatu Nowodworskiego na 2021 r. – przedstawia Pani Barbara 

Kamińska, Skarbnik Powiatu – AUTOPOPRAWKA (załącznik do protokołu) 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu, przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za,  

Uchwała została podjęta.  

6.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowodworskiego na lata 2021-2040. – 

przedstawia Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu. – AUTOPOPRAWKA (załącznik do 

protokołu) 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu, przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi. Nie zgłoszono. Wobec 

powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15 za, 

Uchwała została podjęta.  

7. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim o  złożonych 

oświadczeniach majątkowych Radnych Powiatu Nowodworskiego. (do odczytania) – 

przedstawia Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady, przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych Radnych Powiatu Nowodworskiego. 

8. Informacja Starosty  Nowodworskiego o  złożonych oświadczeniach majątkowych. (do 

odczytania) -  przedstawia Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski. 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 
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9.  Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu między sesjami. (zał. do protokołu) 

Przewodniczący Rady Powiatu Robert Ciżmowski zapytał o uwagi.  

 

Informacja została przyjęta. 

10. Odczytanie przez Przewodniczącego Rady Powiatu interpelacji i zapytań Radnych 

złożonych  między sesjami. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady, poinformował, iż nie złożono żadnych interpelacji i 

zapytań między sesjami. 

11. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady poprosił Radnych o składanie wniosków i 

oświadczeń.  

Pan Henryk Ząbek, Radny, zapytał o program Polski Ład, z którego Powiat Nowodworski otrzymał 

4,5 mln zł. Radny zapytał na jakie inwestycje powiat otrzymał środki i na jakie projekty składał 

wnioski? 

Pan Jacek Gross, Starosta Nowodworski, odpowiedział, iż powiat składał wnioski w trzech osiach, 

czyli wszystkich możliwych. Pierwsza oś to inwestycje drogowe, wniosek opiewający na kwotę 30 mln 

zł, dotyczący  remontu 20 km dróg, jako alternatywa dojazdu do przekopu Mierzei Wiślanej. Druga oś 

to inwestycje oświatowe, złożony wniosek opiewał na kwotę 7 mln zł, w zakresie kompleksowego 

zakończenia przebudowy Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego, gdzie do wykonania 

pozostały jeszcze cztery etapy, jednak ten wniosek też nie przeszedł. Natomiast otrzymane środki to 

kwota 4,5 mln zł, przy łącznej 5 mln zł, na poprawę efektywności energetycznej, w którym wskazane 

zostały dwa obiekty – budynek Liceum Ogólnokształcącego i Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym 

Dworze Gdańskim. Starosta wskazał, iż na dzień dzisiejszy jest informacja o przyznaniu środków, 

natomiast na przełomie października - listopada br. powinniśmy otrzymać z banku promesę, która jest 

elementem do tego, by podjąć działania. Starosta dodał, iż w ciągu pół roku od otrzymania promesy, 

należy rozstrzygnąć przetarg na budowę, ewentualnie ogłosić przetarg „zaprojektuj – wybuduj”, jednak 

w tym przypadku należałoby mieć przygotowany program funkcjonalno – użytkowy. W związku z 

powyższym należy znaleźć projektanta, by wykonał program, następnie ogłosić przetarg i go 

rozstrzygnąć.   

Pan Tomasz Szczepański, Radny, dodał, iż wypowiedź Starosty należałoby uzupełnić o odcinki, 

które zostały wytypowane do programu Polski Ład. Radny poinformował, iż są to następujące odcinki 

dróg: od Marzęcina przez Chełmek, Stobiec do Tujska. Kolejna droga od Rybiny do Sztutowa – do 

mostu Czterech Pancernych przez Groszkowo – remont drogi wraz ze ścieżką rowerową na całej 

długości. Następnie ponad dwukilometrowy odcinek Nowy Dwór Gdański od Ulicy Bałtyckiej – 

wiaduktu kolejki wąskotorowej, aż do wylotu drogi Nowy Dwór Gdański – Stegna. Wskazane odcinki 

były składane w osi pierwszej – inwestycje drogowe. Dodatkowo Radny zapytał, o wcześniejszy 

wniosek i prośbę wspólnego nacisku Starosty, członków Zarządu oraz Burmistrza Nowego Dworu 

Gdańskiego na GDDKiA, w zakresie udrożnienia ruchu przy rondzie Jana Pawła II w Nowym Dworze 
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Gdańskim. Radny wspomniał, że jeśli zostanie wybudowana kolejna stacja benzynowa, to być może 

wjazd do Nowego Dworu Gdańskiego przy rondzie Jana Pawła II poprawi się, gdyż wcześniej stacja 

Orlenu bardzo korkowała wjazd, jednak Radny obawia się, że może to z kolei sparaliżować wyjazd. 

Prośba Radnego, by zorganizować spotkanie, w celu rozwiązania problemu ruchu na rondzie Jana 

Pawła II. Powyższe należy rozważyć, gdyż zblokowanie ronda Jana Pawła II, skutkować będzie 

również zblokowaniem drogi nr 7 i wszystkich dróg dojazdowych, a od strony Orłowa paraliżem miasta 

wraz z drogą na Mierzeję Wiślaną.  

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Nowego Dworu Gdańskiego o 

odniesienie się do powyższego oraz przybliżenia planowanych inwestycji. Dodatkowo Przewodniczący 

poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej środków finansowych, jakie pozyskała gmina w 

ramach Polskiego Ładu? 

Pan Jacek Michalski, Burmistrz Nowego Dworu Gdańskiego,  odpowiedział, iż gmina Nowy Dwór 

Gdański w ramach Polskiego Ładu, otrzymała 4.750.000,00 zł, które przeznaczone zostaną na 

budowę lokalnych oczyszczalni ścieków w pięciu miejscowościach: Gozdawa Osada, Myszkowo, 

Wężowiec, Lubieszewo I, Stawiec. Natomiast jeśli chodzi o rondo Jana Pawła II i wjazd na stację 

benzynową Orlen, który jest dość często zblokowany, Burmistrz poinformował, że trwa budowa stacji 

Shell, co spowoduje, że będzie łatwiej wjechać, natomiast może pojawić się problem z wyjazdem. W 

związku z powyższym Burmistrz wskazał, iż najpilniejsze jest połączenie „MC Donalda” z „Mrówką” i 

wybudowanie drogi, która pozwoli wyjeżdżać przy rondzie Starosty Piórkowskiego tym, którzy jadą na 

stacje benzynowe i do sieci fastfood. Burmistrz zasygnalizował, iż podjęte zostały działania z 

samorządem Sztumu, Malborka i Nowego Stawu o utworzenie stowarzyszenia drogi krajowej 55, 

którego zamiarem jest, by lobbować o inwestycje, ale także w szerszym zakresie warte byłoby 

przedłużenie drogi krajowej 55 przynajmniej do Stegny, co rozwiązałoby pewne działania związane z 

wjazdem z S7. Burmistrz jest zdania, iż warto zbudować taką grupę. 

Pan Henryk Ząbek, Radny, zapytał Skarbnika Powiatu czy w związku ze wzrostem stóp 

procentowych, wzrosła spłata zadłużenia kredytu? 

Pani Barbara Kamińska, Skarbnik Powiatu, odpowiedziała, że w zakresie kredytów 

długoterminowych istnieje zmienna stopa procentowa, ale na chwilę obecną brak jest jakiejkolwiek 

informacji, w zakresie zwiększenia stopy, a tym samym wzrostu spłaty zadłużenia.  

12. Zakończenie obrad Sesji. 

Pan Robert Ciżmowski, Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Rady Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim. 

                                                                                                                                                                               

 Protokołowała: R. Kamińska                                                       

Przewodniczący Rady 

                                                                                                                  (-) 

                                                                                                                      Robert Ciżmowski 
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